



Author's Name

Afiliasi (Affiliation)

Email : email@gmail.com

Abstract

Abstract is written in English and Arabic and is different from the language of the article's content with the number of words about 150-200 words. Abstract includes the **purpose** of article writing. The **research method** is written briefly. A **summary** of the results is written briefly, densely, and clearly. If there are several results, they can be written with numbering such as: 1) results one, 2) results two, and 3) results three. The final part is a **conclusion**.

Keyword : Keyword 1, Keyword2, Keyword3

INTRODUCTION

Introduction should be written in Times New Roman, 12 pt font size, with 1.15 line spacing. The introduction contains the background of the problem or systematically structured information related to a phenomenon or issue that is considered interesting to be the subject of research. Such phenomena usually arise due to an imbalance between expectations and reality.

A well-structured background always seeks to explain the research problem that needs to be investigated, as well as the efforts to solve it, both theoretically and practically. In addition, the background must systematically present facts, data, studies, and previous research that have not yet provided a comprehensive solution.

In a scientific study, the background of the problem should contain at least the following elements:

1. **Rational reasons** that make the research worth investigating, based on facts, data, references, or findings from previous studies.
2. **Gaps and symptoms** found in the field. These should be clearly revealed to formulate the research problem and demonstrate how the study can address the existing gaps.
3. **Complexity of the problem.**
4. **Approaches** to addressing the problem from both policy and theoretical perspectives.
5. **A brief explanation** of the position or significance of the problem being studied within the researcher's field of study.

THEORIES



This section contains the theories, conceptual framework, and scientific foundation that serve as the framework for the development of the research. This part should be written in narrative form using Times New Roman font, 12 pt size, with 1.15 line spacing.

FINDINGS & DISCUSSION

This section presents the findings obtained from the research. The results are then discussed by incorporating relevant theories and previous research findings in this subsection. This part should be written in narrative form using Times New Roman font, 12 pt size, with 1.15 line spacing.

CONCLUSIONS

This section contains the conclusions. This subsection presents the final results of each point obtained from the research and is written in a concise, clear, and straightforward manner. This part should be written in narrative form using Times New Roman font, 12 pt size, with 1.15 line spacing.

REFERENCES

This section contains the list of references used in the article. It should be written in Times New Roman font, 12 pt size, with 1.15 line spacing, and arranged according to the APA 7 format.

https://owl.purdue.edu/owl/research_and_citation/apa_style/apa_formatting_and_style_guide/index.html

All the listed references must be cited in the text and all text citations listed in the reference list. A DOI for each reference must be provided if available. Although authors are not obliged to, it is suggested that they use reference manager programs such as Mendeley or Zotero. References (books, journal articles, online news, etc.) which published in Indonesian do not need to be translated into English.

Example:

Abdussalam, M. S. (2020, February 8). Sejumlah kasus bullying sudah warnai catatan masalah anak di awal 2020, begini kata Komisioner KPAI. *jabar.tribunnews.com*. <https://jabar.tribunnews.com/2020/02/08/sejumlah-kasus-bullying-sudah-warnai-catatan-masalah-anak-di-awal-2020-begini-kata-komisioner-kpai?page=2>

Ahmad, N. M., Ahmad, M. M., & Masood, R. (2020). Socio-psychological implications of public harassment for women in the capital city of Islamabad. *Indian Journal of Gender Studies*, 27(1), 77–100. <https://doi.org/10.1177/0971521519891480>



- Ahmed, B., Yousaf, F. N., & Asif, U.-R. (2021). Combating street harassment: A challenge for Pakistan. *Women & Criminal Justice*, 31(4), 283–293. <https://doi.org/10.1080/08974454.2019.1644697>
- Braun, V., & Clarke, V. (2006). Using thematic analysis in psychology. *Qualitative Research in Psychology*, 3(2), 77–101. <https://doi.org/10.1191/1478088706qp063oa>
- Calogero, R. M. (2012). Objectification theory, self-objectification, and body image. In *Encyclopedia of Body Image and Human Appearance* (pp. 574–580). Elsevier. <https://doi.org/10.1016/B978-0-12-384925-0.00091-2>

Author Biography

This section provides background information about the author, including their educational background, professional experience, research interests, and notable achievements.



الإسم

الجامعة (Affiliation)

البريد الإلكتروني: email@gmail.com

الملخص

يُكتب الملخص باللغتين الإنجليزية والعربية، ويكون مختلفاً عن لغة متن المقال، ويبلغ عدد كلماته ما بين (150-200) كلمة تقريباً. يتضمن الملخص هدف كتابة المقال، ويُذكر فيه منهج البحث بإيجاز. كما يُعرض فيه ملخص النتائج بشكل موجز ومكثف وواضح. وإذا كانت هناك عدة نتائج، فيمكن عرضها باستخدام الترقيم على النحو الآتي: 1. النتيجة الأولى، 2. النتيجة الثانية، 3. النتيجة الثالثة. وفي الجزء الأخير يُذكر الاستنتاج.

الكلمات المفتاحية: الكلمات المفتاحية 1، الكلمات المفتاحية 2، الكلمات المفتاحية 3

المقدمة

يجب أن تُكتب المقدمة بخط (Sakkal Majalla) حجم 16 نقطة، وتكون المسافة بين الأسطر 1.15. وتشتمل المقدمة على خلفية المشكلة أو معلومات منظمة بشكل منهجي تتعلق بظاهرة أو إشكالية تُعدّ مثيرة للاهتمام لتكون موضوعاً للبحث العلمي. وغالباً ما تنشأ هذه الظواهر نتيجة لعدم التوازن بين التوقعات والواقع. تسعى خلفية البحث المُحكمة إلى توضيح المشكلة البحثية التي تحتاج إلى الدراسة، وكذلك الجهود المبذولة لمعالجتها من الناحيتين النظرية والعملية. كما ينبغي أن تُعرض الخلفية بشكل منهجي من خلال الحقائق والبيانات والدراسات والأبحاث السابقة التي لم تقدّم بعد حلولاً شاملة للمشكلة.

وفي البحث العلمي، يجب أن تتضمن خلفية المشكلة على الأقل العناصر الآتية:



1. **الأسباب المنطقية** التي تجعل البحث جديرًا بالدراسة، بالاستناد إلى الحقائق والبيانات والمراجع أو نتائج الدراسات السابقة.
2. **الفجوات والظواهر** الموجودة في الميدان، ويجب توضيحها بدقة من أجل صياغة المشكلة البحثية وإبراز كيفية مساهمة البحث في سد هذه الفجوات.
3. **تعقيد المشكلة** قيد الدراسة.
4. **الأساليب أو المقاربات** المتبعة لمعالجة المشكلة من الجانبين النظري والسياساتي.
5. **توضيح موجز** لموقع أو أهمية المشكلة محل الدراسة ضمن مجال تخصص الباحث.

الإطار النظري

يحتوي هذا الجزء على النظريات، والأسس الفكرية، والإطار العلمي الذي يُعدّ أساسًا لتطوير البحث. ويُكتب هذا الجزء بصياغة سردية باستخدام خط (Sakkal Majalla) بحجم 16 نقطة، وبمسافة أسطر مقدارها 1.15.

البحث ومناقشة

يتضمن هذا الجزء عرض النتائج التي تم التوصل إليها من خلال البحث. بعد ذلك، تتم مناقشة النتائج من خلال دمج النظريات والدراسات السابقة ذات الصلة في هذا القسم الفرعي. ويُكتب هذا الجزء بصياغة سردية باستخدام خط (Times New Roman) بحجم 12 نقطة، وبمسافة أسطر مقدارها 1.15.

الخلاصة

يتضمن هذا الجزء الخاتمة. ويعرض هذا القسم الفرعي النتائج النهائية لكل نقطة تم التوصل إليها من خلال البحث، ويُكتب بأسلوب موجز وواضح ومباشر. ويُكتب هذا الجزء بصياغة سردية باستخدام خط (Sakkal Majalla) بحجم 16 نقطة، وبمسافة أسطر مقدارها 1.15.



قائمة المراجع

يتضمن هذا الجزء قائمة المراجع المستخدمة في المقال. ويكتب باستخدام خط (Sakkal Majalla) بحجم 16 نقطة، وبمسافة أسطر مقدارها 1.15، ويتم ترتيبه وفقاً لنمط APA 7).

https://owl.purdue.edu/owl/research_and_citation/apa_style/apa_formatting_and_style_guide/index.html

يجب الاستشهاد بجميع المراجع المذكورة في النص، كما يجب إدراج جميع الاستشهادات الواردة في النص ضمن قائمة المراجع. وينبغي توفير رقم المعرف الرقمي (DOI) لكل مرجع إن وُجد. وعلى الرغم من أن المؤلفين غير مُلزمين بذلك، يُستحسن لهم استخدام برامج إدارة المراجع مثل *Mendeley* أو *Zotero*. أما المراجع (كتب، مقالات مجلات، أخبار عبر الإنترنت، إلخ) التي نُشرت باللغة الإندونيسية، فلا حاجة لترجمتها إلى اللغة الإنجليزية.

مثال:

- Abdussalam, M. S. (2020, February 8). Sejumlah kasus bullying sudah warnai catatan masalah anak di awal 2020, begini kata Komisioner KPAI. *jabar.tribunnews.com*. <https://jabar.tribunnews.com/2020/02/08/sejumlah-kasus-bullying-sudah-warnai-catatan-masalah-anak-di-awal-2020-begini-kata-komisioner-kpai?page=2>
- Ahmad, N. M., Ahmad, M. M., & Masood, R. (2020). Socio-psychological implications of public harassment for women in the capital city of Islamabad. *Indian Journal of Gender Studies*, 27(1), 77–100. <https://doi.org/10.1177/0971521519891480>
- Ahmed, B., Yousaf, F. N., & Asif, U.-R. (2021). Combating street harassment: A challenge for Pakistan. *Women & Criminal Justice*, 31(4), 283–293. <https://doi.org/10.1080/08974454.2019.1644697>
- Braun, V., & Clarke, V. (2006). Using thematic analysis in psychology. *Qualitative Research in Psychology*, 3(2), 77–101. <https://doi.org/10.1191/1478088706qp063oa>
- Calogero, R. M. (2012). Objectification theory, self-objectification, and body image. In *Encyclopedia of Body Image and Human Appearance* (pp. 574–580). Elsevier. <https://doi.org/10.1016/B978-0-12-384925-0.00091-2>

السيرة الذاتية للمؤلف





يتضمن هذا القسم معلومات عن خلفية المؤلف التعليمية، وخبراته المهنية،
واهتماماته البحثية، وإنجازاته البارزة

